
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus 
Dato: 11.11.2020 
Tid: 09:00 – 16:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører AP 
Gro Alida Kristiansen Medlem AP 
Erik Jakobsen Medlem AP 
Einar Eian Varaordfører H 
Gunnar Singsaas Medlem FRP 
Tone Bårdli Medlem SP 
Erling Iversen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per O. Johansen 
Espen Murvold  
Laila Refsnes  
Jan Ove Berdahl 
Laila Refsnes 

Rådmann 
Økonomimedarbeider  
Sektorsjef helse og omsorg  
Sektorsjef kultur, idrett og frivillighet 
Sektorsjef oppvekst 

 
Andre møtende:  
Navn    Representerer        
Jon Husdal   Utvalg vekst og utvikling og LU-nemnda 
Bjørn Arne Hosen  Utvalg Kultur, idrett og frivillighet 
Nina Edvardsen  Utvalg helse og oppvekst  
 

Merknader: 
Ingen merknader til innkalling  

  



 
 

Saksnr Innhold Lukket 
 Saker til behandling  

PS 92/20 Fagervold Hobby AS - Søknad om økonomisk støtte fra 
tiltakspakke for utsatt næringsliv 

 

 
 
Orientering / drøftinger 
 
 
Covid-19: Status og avvikling av kommunale møter framover 
Ordfører og rådmann orienterte om status ift Covid-19 pandemien.  
 
Når det gjelder avviklingen av kommunale møter framover, vil det være aktuelt kjøre noen møter på 
Teams.  
Kommunestyret har vedtatt retningslinjer for dette i møte den 16. september 2020, jf sak KST-72/2020 
«Åfjord kommune - Utvidet adgang til bruk av fjernmøter i politiske møter under Covid-19 Pandemien».  
Det vil være særlig aktuelt å avvikle en del av de kommunale møtene frem mot jul digitalt, dette gjelder i 
første omgang at kommunestyrets møte som er berammet 19. november avvikles på Teams. 
Åfjord kommune vil følge rådene som gis nasjonalt frem mot jul. 
 
 
Status bredbånd- og mobilutbygging 
Varaordfører og rådmann orienterte om status innen mobil- og bredbåndsutbygging.  
Arbeidet med fremføring av strøm til ny mobilmast på Inner Kromsfjellet, på kommunegrensa mellom 
Åfjord og Osen er i gang.  
Rådmannen vil fremme sak til kommunestyret angående fiberutbygging i Herfjord og eventuelt 
Morkemo.   
Varaordfører vil ha møte med representanter for Telenor angående videre mobil- og 
bredbåndsutbygging i kommunen.  
 
 
Status bygging av aktivitetshus og planlegging av ny Åfjord videregående skole 
Ordfører og rådmann orienterte om status vedrørende bygging av aktivitetshus og prosjektering av ny 
Åfjord videregående skole i tilknytning til aktivitetshuset.  
 
 
Status nytt rådhus 
Ordfører orienterte om status i arbeidet med planlegging av nytt rådhus. 
 
 
Status flytting til midlertidig rådhus 
Ordfører og rådmann orienterte om status i arbeidet med flytting til midlertidig rådhus.  
Fosen lønn starter flyttingen torsdag 12. november 2020.  
  



 
 
Status vindkraft og fremtidig skatteregime 
Ordfører, i egenskap av å være leder i LNVK (Landssammenslutningen av Norske Vindkraftkommuner», 
orienterte om at man nå holder på å få på plass en langsiktig og forutsigbar kompensasjonsordning for 
vindkraft til kommunene.  
Saken legges frem for Stortinget som en egen stortingsmelding i november 2020, og som følge av at 
man har lyktes med å få til et samarbeid mellom kommunene og vindkraftbransjen, ser man nå ut til å 
legge fram et forslag som også ser ut til å få tilslutning i Stortinget. Forslaget innebærer at vindkraft også 
ilegges en naturressursskatt og miljøavgift som særlig kommer vindkraftkommunene til gode, og som 
ikke går inn i den generelle inntektsutjevningen.    
 
 
Ny bankavtale 
Rådmannen orienterte om anbudsprosessen rundt ny bankavtale og at Sparebank1 SMN har vunnet 
konkurransen om å bli hovedbankforbindelse for Åfjord kommune. 
 
 
 
Budsjettarbeidet i formannskapet 
 
Budsjettinnspill fra Utvalg for Vekst og utvikling v/leder Jon Husdal 
Leder Jon Husdal la frem budsjettinnspillene fra Utvalg for Vekst og utvikling til budsjett for 2021 og 
økonomiplan 2021 – 2024 for Åfjord kommune.  
Innspillene er oppsummert i protokoll fra utvalgets møte 5. november 2020, og i eget notat datert 
10.11.2020. 
Notat med budsjettinnspill fra Utvalget følger som vedlegg til protokollen.  
 
 
Budsjettinnspill fra Utvalg for Helse og oppvekst v/leder Nina Edvardsen 
Leder Nina Edvardsen la frem budsjettinnspillene fra Utvalg for Helse og oppvekst til budsjett for 2021 
og økonomiplan 2021 – 2024 for Åfjord kommune.  
Innspillene er oppsummert i protokoll fra utvalgets møte 3. november 2020, og i eget notat oversendt i 
dag.  
Notat med budsjettinnspill fra Utvalget følger som vedlegg til protokollen. 
 
Sektorsjef Oppekst orienterte i tillegg om en del pågående bemanningsmessige tilpasninger ved skolene 
som følge endringer i elevtall og rammebetingelser frem mot 2021. 
Sektorsjef Helse orienterte i tillegg om Covid-19 situasjonen herunder om to arbeidsinnvandrere med 
positiv test i dag.  
 
Budsjettnemnda ber om at ordfører, sammen med Utvalgsleder for Helse og oppvekst og rådmannen tar 
en ytterligere gjennomgang for å konkretisere behovene innenfor helsesektoren.  
 
 
  



Budsjettinnspill fra Utvalg for Kultur, idrett og frivillighet v/leder Bjørn Hosen 
Leder Bjørn Hosen la frem budsjettinnspillene fra Utvalg for Kultur, idrett og frivillighet til budsjett for 
2021 og økonomiplan 2021 – 2024 for Åfjord kommune.  
Innspillene er oppsummert i protokoll fra utvalgets møte 5. november 2020, og i eget notat oversendt i 
dag.  
Notat med budsjettinnspill fra Utvalget følger som vedlegg til protokollen. 
 
 
Vindfond 
Saken tas opp til videre drøfting i neste møte.  
 
Veifond 
Saken tas opp til videre drøfting i neste møte 
 
 
 
 
Vibeke Stjern 
Ordfører 
  



Saker til behandling 

PS 92/20 Fagervold Hobby AS - Søknad om økonomisk støtte fra tiltakspakke for utsatt 
næringsliv 

Rådmannens innstilling 
Formannskapet bevilger kr 20.000 til Fagervold Hobby AS i henhold til forslag fra Åfjord Utvikling AS.  
 
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 11.11.2020  
Behandling: 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Formannskapet bevilger kr 20.000 til Fagervold Hobby AS i henhold til forslag fra Åfjord Utvikling AS.  
 
 
 
 


